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Nr 6 -2003
Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets
forenings styrelsemote 2003- 1 0-08-

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Bo Larsson

sAmt suppleanterna: Anders Hallqvist
Ove Pettersson

s1.
- Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade

mötet öppnat.

s2.
- Föregående mötens protokoll nr. 4 och 5-2003 godkändes.

" s3.
- Magnus kunde informera om att iden nyligen lagda budgetproposi tionen, föreslår
regeringen att skattereduktionen för investeringar i bredbandsnät i bostäder förlängs
måd ytterlig are 2 är. Detta innebär alltså att tidspressen på föreningen ur den

aspekten minimeras.

s4.
- Arbetet med att justera ned samsonventilerna fortgår. På vissa gårdar har.man

kommit längre än andra, men det synes som om antalet defekta ventiler är högst

1O-1So/o. Sekr. Peter Haglund har informerat Västerås Rörtjänst om vilka sju

fastigheter som behöver åtgärdas och att ett antal av dessa är akuta.

Mötets öpp-
nande

Föregående
mötesprot.

Rapporter

SamsoJt-
ventilerna

S 5. Håltagning
- Håltagning i grundmuren på Bärnstensgatan är ånnu ej beställd, men det kommer att
ske å det snaraste.

S 6. Ekonomin
- Kassör Erik Wredling presenterade en uppdaterad balansräkning per den 30 sep-

termbe6 Denna ger vid handen att överskottet inkl. reseMond och obalanserat

resultat"för innevarande år är drygt 1 050 000 kr-
å=

S 7. Bredband
- Magnus berättade att bredbandsarbetsgruppen, BAB, har fått in samt öppnat ytterli-
gare fyra offerter, alla med leveransklart senast 1 mars 2004. Två tillfrågade leveran-

torer har ej lämnat offerter. Arbetsgruppen fortsätter sitt arbete, med målet att uppnå

bästa möjliga resultat.

S S. Anbud bank-

- Magnus informerade att föreningen från två banker har fått in offerter på banklån, lån
med tämligen likvårdiga villkor. Ytterligre några anbud våntas inkomma.

S 9. Anmälan
- Arbetsgruppen för Bredbandsinstallationen har arbetat fram ett förslag till blankett bredband
där var och en inom föreningen som så önskar kan inge bindande anmälan för instal-

lation eller ej i sin fastighet, samt om installation ska finansierias genom lån via före-
ningen eller ej. Tanken är att alla medlemmar ska få personligt besök av någon från
arbätsgruppen, för att vid besöket kunna avge en bindande anmälan eller ett avstående'



- Med anledning av det enorma intresse 
""rl 

i3;,"rås samfätligheter har visat för
Mälarenergis bredbandssatsning, kommer man att hålla ett informationsmöte den
23 oktober för max. tre ansvariga från resp. förening.

Möte hos
Mälarenergi

Nästa möte
:

"-:i ' '::

Avslutning

- Magnus kunde meddela att Lantmäferiet frtlår. skickat över handlingar från det
Ovr. frågor

sammanträde där det beslutades att inkludera ett bredbandsnät i Bronsyxans
anläggning. Beslutet har godkänts av samtligja medlemmar och därmed vtrnnit
laga kraft.

s 12.
- Nästa möte bestämdes preliminärt till den 29 oktober.

s ,13.
- Ordforande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.

Västerås 03-10-08 Justeras:
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